
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Brejzę 

w dniu 3 stycznia 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego Zbigniewa Ziobry 

Szanowny Panie Prokuratorze! 

Od 3 lat w kolejnych wystąpieniach dopytuję prokuraturę nadzorowaną przez pana prokuratora 

o przypadek zniszczenia płyty w postępowaniu przygotowawczym związanym z rozjechaniem przez kolumnę 

rządową w Oświęcimiu kierującego cinquecento pana S.K. W najnowszej odpowiedzi udzielonej przez 

zastępcę prokuratora generalnego, pana Krzysztofa Sieraka, znalazła się informacja, iż Prokuratura Krajowa 

nie ma wiedzy o ilości zniszczonych akt czy też nośników. 

W związku z tym w trybie oświadczenia senatorskiego zadaję następujące pytania i będę wdzięczny za 

odpowiedzi na nie. 

1. Czy pan prokurator zamierza przeprowadzić w prokuraturze audyt dotyczący przypadków niszczenia 

akt lub też nośników, by pozyskać informację o liczbie wszczętych postępowań dotyczących niszczenia 

materiału dowodowego oraz liczbie przypadków ustalenia sprawców takich zdarzeń i pociągnięcia ich do 

odpowiedzialności karnej? 

2. Czy Prokuratora Krajowa zamierza wydać jakiekolwiek wytyczne lub zalecenia, tak by po sprawie 

zniszczenia płyty z wypadku w Oświęcimiu zminimalizować ryzyko celowego niszczenia płyt lub nośników 

z materiałem dowodowym? 

Z wyrazami szacunku 

Krzysztof Brejza 


